
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 467 

 

На 21 декември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за кмет на кметство 

Стоките, община Севлиево, област Габрово. 

  Докладва: Севинч Солакова 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Камелия Нейкова Емил Войнов, Росица 

   Матева, Димитър Димитров, Цветозар Томов, 

   Силвия Стойчева, Любомир Георгиев, Севинч 

   Солакова, Георги Баханов.  

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева и Красимир Ципов. 

 

Заседанието бе открито в 10, 45. ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Матева – зам.-председател на 

Комисията. 

* * * 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Елка 

Стоянова, Гергана Стоянова, Йорданка Ганчева и Красимир Ципов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за кмет на кметство 

Стоките, община Севлиево, област Габрово с докладчик госпожа 

Солакова. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: аз, 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Томов, Стойчева, Георгиев. 

Има ли предложения по дневния ред? 

Господин Баханов, добавям ви в точка втора, и госпожа 

Георгиева също. 

Други? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА НОВ 

ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО СТОКИТЕ, ОБЩИНА 

СЕВЛИЕВО, ОБЛАСТ ГАБРОВО. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, в Централната 

избирателна комисия постъпи писмо от ОИК – Севлиево, с 

приложено тяхно решение от 19 декември по повод постъпило при 

тях влязло в сила решение на Административен съд – Габрово, с 

което изборът за кмет на кметство Стоките е обявен за 

недействителен. В този случай съгласно чл. 465, т. 5 от Изборния 
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кодекс е налице условие за произвеждане на нов избор, и на 

основание чл. 466, ал. 1 от Изборния кодекс предлагам да приемем 

решение за предложение до президента да насрочи нов избор за кмет 

на кметство Стоките, община Севлиево и да го изпратим на 

президента заедно с приложена справка от страницата на ГД ГРАО 

при МРРБ за броя на населението по постоянен адрес към 

15 декември, като приложим заверени копия от нашето решение, от 

решението на ОИК, заверено копие от заверения препис от 

решението на Административен съд – Габрово, от който се вижда, че 

е влязло в сила, и разпечатката от страницата на ГД ГРАО. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2925-МИ/21.12.2023 г. 

Подлагам на гласуване и изпращането на писмо до 

президента ведно с приложените документи. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Колеги, в тази точка ви докладвам – с вх. № ЧМИ-01-

2/20.12.2023 г. сме получили препис от Указ № 223 от 18.12.2023 г. 

на президента на републиката, с който е насрочен частичен избор за 

кмет на кметство Разбойна, община Руен, област Бургас на 10 март 

2024 г. Докладвам го за сведение и ще бъде публикуван указът на 

съответното място на интернет страницата на ЦИК. 
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Докладвам ви с вх. № ЦИК-07-118/20.12.2023 г. писмо от 

Централната избирателна комисия на Република Азербайджан, с 

което се изпраща покана – записано е до председателя на ЦИК, за 

наблюдение на предсрочните президентски избори в Азербайджан, 

които ще се проведат на 7 февруари 2024 г., като молят да се 

потвърди участие до 15 януари. Сега го докладвам за сведение. 

С вх. № ЦИК-02-96/20.12.2023 г. сме получили писмо от 

главния секретар на Народното събрание, с което ни уведомява, че 

на 28 декември от 16,00 ч. ще се проведе учебна евакуация на 

работещите и пребиваващите в сградата на Народното събрание в 

съответствие с утвърдения план за евакуация и план за защита при 

бедствия. Посочено е как ще се проведе учебната евакуация. 

След първоначалното подаване на аварийния звуков сигнал 

всички незабавно трябва да напуснат сградата през изходите на бул. 

„Дондуков“, „Източен“ и „Цар Освободител“. Докладвам го за 

сведение, както и на вниманието на администрацията ще бъде 

предоставено. 

Колеги, следващият ми доклад е докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-413/21.12.2023 г. относно текущ ремонт на служебния 

автомобил. Към докладната записка е приложена ремонтна карта с 

№ 54096, в която се сочи, при проверка на общото състояние на 

автомобила, какви са направените препоръки и забележки с оглед 

поддържането на техническото състояние на автомобила. 

Необходимите финансови средства за извършване на ремонта 

са в размер на 1368 лв. с ДДС. Посочва се, че по бюджета на ЦИК 

могат да бъдат осигурени средства по § 10-20 „Външни услуги“ и се 

прави предложение Централната избирателна комисия да одобри 

извършването на ремонта и изплащането на посочените разходи. 

Предлагам да одобрим направеното предложение. 

Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте в точка втора. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-84/20.12.2023 г. С 

него ни изпращат оригинал на фактурата по Договор № 28 във 

връзка с нашето писмо от 14 декември. Докладвам го за сведение. 

Още едно писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-

83/20.12.2023 г. То е в отговор на нашето писмо от предходното 

заседание, с което ги уведомихме, че не сме получили фактура за 

извършено плащане по Договор № 4. 

От „Сиела Норма“ АД отново твърдят, че са изпратили 

фактура, въпреки че фактурата им беше върната и не са представили 

фактура с цената, която им е платена.  

Според мен, тъй като ние сме извършили необходимите 

действия да си изискаме фактурата, предлагам писмото да остане за 

сведение. 

Колеги, още едно писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-

06-18-82. С него ни представят изисканите с писмо от 13 декември 

липсващи контролни разписки от машините за гласуване по Договор 

№ 29. Докладвам го за сведение, като ще възложа на 

администрацията да бъдат проверени предоставените контролни 

разписки. 

Постъпило е писмо от „ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-99-

230/18.12.2023 г. С него ни изпращат ежемесечната фактура за 

съхранение на акумулаторни батерии по Договор № 27.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от за директора 

на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-408. Фактурата е 

проверена. Тя е издадена на основание т. 2.1.1 от Договора. 

Фактурата отговаря на изискванията на Закона за счетоводството. 

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол. 
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Във връзка с горното предлагам да вземем решение за 

одобряване на разхода и за извършване на плащане по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказване. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-04-105/12.12.2023 г., което е разпределено на 13 декември на 

колегата Войнов, но така и не е стигнало при него. При мен за 

щастие е разпределено копие, поради което се намери преписката 

поне в копие. Това е писмо от Министерството на електронното 

управление в отговор на писмо, което им изпратихме, предполагам 

на 7 декември, с което напомнихме на Министерството на 

електронното управление, че не ни е изпратен протокол от 

довереното изграждане от 1 ноември 2023 г., както и не ни е 

предаден видеозапис от процедурата, която беше направена. 

С писмото, което ви докладвам, МЕУ твърди, че протоколът 

от довереното изграждане от 1 ноември е бил предаден лично на 

представителите на ЦИК, които са присъствали там. Присъствахме 

аз, колегата Войнов и колегата Томов. Не е предаден протоколът на 

нито един от тримата членове на ЦИК, така че всъщност за първи 

път получаваме протокола в момента с това писмо. 

Припомням, че причината де не ни бъде предаден тогава 

беше обстоятелството, че до късно продължи довереното изграждане 

и деловодството на Министерството на електронното управление 

беше приключило своята работа, като уговорката беше, че 

допълнително ще бъде изпратен. 

По отношение на видеозаписа от довереното изграждане на 

1 ноември се твърди, че техническият носител, на който е извършен 
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видеозаписът, е иззет на 3 ноември от ДАНС във връзка с 

прокурорска преписка и не може да ни бъде предоставено копие от 

него. Очевидно, не е подготвено на 2 ноември или след приключване 

на довереното изграждане копие за Централната избирателна 

комисия, а, както действително с писмо от 30 октомври, ЦИК е 

уведомена, че е подготвен видеозаписът от довереното изграждане, 

проведено на 20 октомври и сме поканени с това писмо от 

30 октомври да определим представители на ЦИК, на които да бъде 

предаден видеозаписът и паролата, с която е криптиран този 

видеозапис. 

Колегата Войнов е докладвал на 31 октомври това писмо, но 

не сме взели решение и не сме определили кой да получи 

видеозаписът и паролата от довереното изграждане на 20 октомври. 

Не знам дали сега да го направим, или след празниците. По-

скоро в началото на следващата година да определим представител 

на ЦИК, който да получи видеозаписът от първото доверено 

изграждане. 

Моето предложение с оглед предстоящите празници е да го 

направим в началото на следващата година. Ще имам грижата да го 

върна на доклад. 

Колеги, в моя папка са подготвени две частни жалби от 

главен юрисконсулт К.      във връзка с доклад от предходно 

заседание и предложението ми тогава да обжалваме две определения 

на Административен съд – Благоевград. Едното е с номер 2276 от 

27 ноември по адм. дело № 1119/2023 г. И по двете дела се обжалва 

едно и също решение на ОИК – Сандански, така че общо взето двете 

частни жалби са с идентично съдържание. 

Второто Определение е № 2201 от 20 ноември 2023 г. по адм. 

дело № 1116/2023 г. на Административен съд – Благоевград. И с 

двете определения се прекратяват производствата по делата и се 

изпращат жалбите, подадени срещу Решение № 270-МИ на ОИК – 

Сандански, с което е обявен списък А и списък Б относно 

подреждането на кандидатите за общински съветници. Според 
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Административен съд – Благоевград, тези решения подлежат на 

обжалване пред ЦИК по реда на чл. 88 от Изборния кодекс, но така 

или иначе, това са решения въз основа на изборни резултати, с които 

се подреждат кандидатите. Въз основа на това подреждане по чл. 

454 от Изборния кодекс се обявяват избраните общински съветници. 

И двете частни жалби са в този смисъл. 

Ако сте се запознали, тъй като и на работна група ги 

гледахме, предлагам да ги гласуваме или в по-късната част на деня, 

за да бъдат изпратени в Административен съд – Благоевград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения. 

Моля, режим на гласуване и по двете предложения по двете 

административни дела. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка има две подпапки. Едната е 

„криптографски инструмент“. Там има предложение за текст на 

писмо по повод на получен от Европейската мрежата за 

сътрудничество в областта на изборите, както и тези, които 

управляват под формата за обмен на криптирани данни, са 

предложили някакъв текст, който се отнася до препоръки за 

сигурност и промяна на името. 

Предложил съм да го изпратим на „Информационно 

обслужване“ АД, за да погледнат дали има някакво отношение към 

работата с криптографския инструмент. Изпращаме им го, защото не 

е дошло през контактната точка – ЦИК-07-25-15. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо, моля за вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– 1 (Севинч Солакова). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Извън двете големи папки има едно 

писмо с вх. № ЕП-04-01-10. Това е писмото от госпожа 

Шекерлетова, по повод на което написахме исканата, тоест 

изпратихме с писмо исканата от госпожа Лелиарет информация. 

Това, което съм пропуснал, или не съм докладвал докрай, е 

втората част от писмото на госпожа Шекерлетова, и то се отнася до 

документите, които са изработени по така наречения „пакет на 

гражданство“ от Европейската мрежа за сътрудничество в областта 

на изборите. Списъкът е от шест такива документа, които са 

достъпни онлай – докладвам за сведение втората част от писмото. 

Не зная дали някой се интересува, тъй като има линк към 

всичките тези документи, за информация казвам, че едното се отнася 

до участието на избиратели с увреждания, тоест това са сборниците 

с текстове, отнасящи до избирателите с увреждания, до 

електронното гласуване и ИКТ практики, до така наречения доклад 

за гражданството, ръководство относно гражданството и някаква 

преработена версия на ръководството за правото на свободно 

движение на гражданите в Европейския съюз и техните семейства. 

Това е само списък на документите, които съобщих и които са на 

разположение. Не сме ги превеждали, тъй като някои от тях са много 

обширни. Пример за такъв обширен документ е в папка 

„документи“, всъщност това е първият документ от 25 страници. 

Тези неща са за запознаване. Ако има нещо интересно, след Нова 

година ще го докладвам – всичките тези са за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-09-416/21.12.2023 г. се прави предложение за промени по 
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бюджета на Централната избирателна комисия, на първо място, 

средствата за изплащане на възнаграждения за заседания и 

дежурства към общинските избирателни комисии. Само за справка, 

общата сума на изплатените към общините средства към 

20 декември е в размер на 94 770, 38 лв. 

Втората корекция по бюджета е с оглед на таксата, която 

дължи Централната избирателна комисия на Министерството на 

финансите по тарифа № 12 за таксите, които се събират в системата 

на Министерството на финансите по Закона за държавните такси, 

във връзка с упражнен контрол при отпечатване на хартиените 

бюлетини в размер на 450 563 лв. За тези извършени корекции да 

упълномощим председателя на ЦИК да ги извърши и да уведомим 

министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, мисля, че не успя да се 

запише в протокола – и писмото до „Държавни разходи“ за 

завишаване размера на трансферите за осигурителни вноски и 

данъци за 2023 г. включваше предходното гласуване. 

С писмо – вх. № ЦИК-04-102/20.12.2023 г., сме получили 

писмо от министъра на финансите с приложен Въпросник относно 

отчитане на дейността по вътрешния одит за 2023 г. Възложено е 

изготвяне и следва да се предостави в срок на Централната 

избирателна комисия, преди крайния срок – 10 март, за изпращане 

на министъра на финансите. 

За сведение ви докладвам вх. № ЦИК-04-02-26/20.12.2023 г. – 

писмо, получено в Централната избирателна комисия. 
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Докладна записка вх. № ЦИК-09-411/19.12.2023 г. по повод 

на постъпила фактура от А 1 ЕАД с посочения номер от 24 ноември. 

С докладната записка ни се предоставя информация за извършена 

проверка на постъпилата фактура, както и приложен контролен лист 

за извършен предварителен финансов контрол с изразено мнение за 

законосъобразност. Предложението по докладната е да одобрим 

разхода и извършване на плащането по получената фактура с 

налични средства по § 10-20 – общ размер на фактурата 931,22 лв. с 

ДДС за периода 21 октомври – 20 ноември 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-05-108/19.12.2023 г. от областния управител на Ловеч. 

Аналогично на писмото от областния управител на област Монтана, 

което ви докладвах на заседанието на 19 декември, тъй като има 

постъпили запитвания и по телефона, предлагам да изпратим писмо 

до всички областни управители и до всички кметове. 

Поставените въпроси са по отношение на ролките със 

специализирана хартия за гласуване с машини както неизползваните, 

така и останалите като резерв. Поставя се въпрос относно 

избирателните списъци, които са предоставени за втори тур. За 

общини и кметства, където не се произвежда втори тур, те са 

останали в самите администрации за съхранение. 

Предлагам ви да изпратим писмо, с което да укажем, че 

останалите като резерв и неизползваните в изборите ролки със 

специализирана хартия ще се съхраняват в областната или 

общинската администрация. Разбира се, редът следва да бъде 
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уточнен със заповед на областния управител или на кмета на 

общината. 

Предлагам ви да дадем указание относно избирателните 

списъци, че може да бъдат унищожени по подходящ начин, като се 

има предвид, че съдържат лични данни – отново по разпореждане на 

областния управител или кмета на общината. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № МИ-23-

211, което е опис на флашпамети с чувствителна информация, за 

съхранение в касата, предоставени от доцент Минчев. 

Предлагам да бъде извършено съхраняването. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, това е опис 

на копията на технически носители, които нашите IT експерти са 

подготвили във връзка с обследването им по повод машинното 

гласуване, с предложение да бъдат съхранявани в касата на 

Централната избирателна комисия. 

Моля да гласуваме решение в този смисъл.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Следобедната част ще продължи в 14,00 ч., за да могат да 

се подготвят и останалата част от преписките. 

 

 (След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – девет членове 

сме в залата, имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка две. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам ви 

писмо с вх. № ЦИК-06-18-85/21.12.2023 г. Може да видите в моя 

папка. Във връзка с текста на писмото предлагам да изпратим 

покана до подателя в 15,30 ч. да проведем работна среща с него. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други предложения 

има ли?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Колеги, в точка втора ви докладвам докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-414/21.12.2023 г. относно предоставяне на инфраструктура 

и услуги от „Информационно обслужване“ АД и закупуване на 

компютърни конфигурации, скенери и мултимедиен проектор. 

Колеги, в докладната записка се сочи, че с писмо – вх. № 

ЦИК-00-374/08.12.2023 г., по възлагане от Централната избирателна 

комисия, сме получили доклад за извършено обследване на 

информационната инфраструктура на Централната избирателна 

комисия, извинявайте, докладът е постъпил в края на месец август. 

Въз основа на него е изготвена докладна записка с вх. № ЦИК-09-

358/23.11.2023 г.  

Дружеството е предложило извършване на дейности по 

предоставяне на инфраструктура като услуга и информационни 

услуги по миграция на данните, виртуална защитена 

инфраструктура, защитена интернет свързаност и дейности по 

потребителска поддръжка и администриране на инфраструктурата 

на Централната избирателна комисия. Посочена е цената за тези 
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дейности и предложение за сключване на договор в срок до 

31 януари 2024 г. за срок от 36 месеца. 

Също така е предложено закупуване и подмяна на 

компютърни конфигурации, скенери и мултимедиен проектор във 

връзка с т. 3.1.1 от доклада. „Информационно обслужване“ АД е 

предложило подходяща компютърна конфигурация с посочени 

характеристики и цена, каквато по тяхна информация се доставя в 

структурите на държавната администрация. 

Предложената компютърна конфигурация е с инсталирана 

операционна система и гаранция от 36 месеца. Посочва се и 

предложението във връзка с констатациите в доклада за закупуване 

на посочен брой стационарни компютри, лаптопи, скенери и други 

устройства. В доклада си „Информационно обслужване“ АД 

посочват като препоръка използваните компютърни конфигурации в 

организациите да се заменят на период от пет до седем години. 

С вх. № ЦИК-00-386/19.12.2023 г. „Информационно 

обслужване“ АД са предложили технически параметри на 

компютърни конфигурации със съответната цена, както и за скенери 

и мултимедиен проектор, включително са представили и проект на 

договор, като срокът за доставка е до 31 март 2024 г. 

Съгласно договора цената може да се плати авансово срещу 

издадена от Изпълнителя фактура за авансово плащане и гаранция, 

която обезпечава 100% стойността на авансовото плащане. По 

бюджета на ЦИК има финансови средства за извършване на 

плащането срещу издадена гаранция за плащане на цената в пълен 

размер. 

Сочи се, че предвид изложеното и при съобразяване 

необходимостта на Централната избирателна комисия с осигуряване 

на компютърни конфигурации, скенери и мултимедиен проектор, се 

предлага Комисията да вземе решение за сключване на договор с 

„Информационно обслужване“ АД за доставка на 20 броя 

стационарни компютъра, пет броя скенера и един брой мултимедиен 

проектор с технически характеристики и цени съгласно 
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предложението на обща стойност 30 750 лв. без ДДС и 36 900 лв. с 

ДДС, като плащането се извърши авансово срещу издадена фактура 

за авансово плащане и гаранция, обезпечаваща 100% стойността на 

платената цена. 

Изпълнението на предмета на договора представлява дейност 

по системна интеграция по смисъла на чл. 7с от Закона за 

електронното управление. Съгласно § 45, ал. 1 от Преходните и 

заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на 

Закона за електронното управление системната интеграция се 

осъществява от „Информационно обслужване“ АД в качеството му 

на системен интегратор. 

Централната избирателна комисия е определена като 

административен орган, който при изпълнение на своите функции, 

свързани с дейностите по системна интеграция, възлага 

изпълнението на тези дейности на „Информационно обслужване“ 

АД на съответните правни основания съгласно т. 29 от Решение 

№ 466 на Министерския съвет от 23 юни 2021 г. за изменение и 

допълнение на Решение № 727 на Министерския съвет от 2019 г., 

предвид което, при сключване на договор с „Информационно 

обслужване“ АД с такъв предмет, правилата по Закона за 

обществените поръчки не се прилагат. Посочва се, че по бюджета на 

ЦИК има налични средства за капиталови разходи за осигуряване на 

компютърни конфигурации, скенери и мултимедиен проектор. 

Към докладната записка освен проект на договор, който е 

съгласуван с длъжностни лица от администрацията на Централната 

избирателна комисия, е приложен и контролен лист с днешна дата за 

извършен предварителен контрол преди поемане на задължение, в 

което финансовият контрольор е изрази мнение за 

законосъобразност относно поемане на задължение в размер на 

36 900 лв. – мисля, че това беше сумата с ДДС. 

Моля за вашите изказвания по така направеното 

предложение. Няма изказвания. 
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Колеги, предлагам ви да приемем направеното предложение, 

още повече че една голяма част от компютърните конфигурации в 

Централната избирателна комисия – мисля, че 18 или 20 от тях, са 

доставени и се използват от 2011 г., 2014 г., 2017 г. Те са с 

операционна система, която не подлежи на обновяване, тъй като 

обновяването на тази операционна система срещу уязвимости вече 

не се поддържа, и с оглед поддържане на нормална инфраструктура 

за обезпечаване работата на ЦИК трябва да положим усилия, за да 

доставим компютърни конфигурации, които ще осигуряват 

безпроблемна работа на Централната избирателна комисия. 

В този смисъл ви предлагам да приемем решение съобразно 

предложението в докладната записка. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

1534/19.12.2023 г. е постъпило запитване от              М.              П., 

която е член на ОИК – Сандански. В това запитване подробно е 

изложила обстоятелства около регистрацията й като безработно лице 

в Бюрото по труда Сандански. В запитването сочи, че това се е 

случило на 6 ноември. Устно е уведомила служителя от Бюрото по 

труда затова, че е член на ОИК – Сандански. Обяснили са й какви 

документи трябва да представи, получила е след представяне на 

документите разпореждане за отпускане на парично обезщетение, но 

впоследствие служител от НОИ я е уведомил по телефона, че 

изплащането на обезщетението за безработица ще бъде прекратено, 

тъй като към момента на регистрацията е била в трудови 

правоотношения и има платени осигуровки за девет дни за месец 

ноември 2023 г. като член на ОИК – Сандански.  
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Въпросът й е: имат ли право членовете на общинските 

избирателни комисии да се регистрират като безработни и да 

получават обезщетение или помощи, и дали се изисква подаване на 

декларация за деклариране на изменени вече обстоятелства, 

декларирани преди това от лицето? 

Предлагам това запитване да бъде изпратено до Националния 

осигурителен институт и до Агенцията по заетостта за изразяване на 

становище по тези въпроси, тъй като те са от компетентността на 

двете институции, както и да сложим подателя на запитването в 

копие, за да знае, че там е препратено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по предложението?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, с вх. № МИ-

15-1548/21.12.2023 г. сме получили преписка от ОИК – Белица, към 

която са приложени Решение № 56-МИ/08.11.2023 г. на ОИК във 

връзка с предсрочно прекратяване пълномощията на общински 

съветник и обявяване за избран следващия кандидат в листата на 

съответната партия. 

Приложено е и придружително писмо, в което е подадена 

подробна информация за дежурствата и заседанията, които е 

провела комисията през месец ноември. Докладвам ви го за 

сведение. Преписката да бъде приобщена към масива с документи, 

които Централната избирателна комисия получава с решения на 

общинските избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов, 

заповядайте. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

НС-00-336/20.12.2023 г. – писмо от „Информационно обслужване“ 

АД по повод направено запитване от Централната избирателна 

комисия до тях във връзка с вх. № НС-04-02-331 от Второ РУ на 

МВР – Благоевград, от старши разследващ полицай по отношение на 

едно лице бил ли е през месец април 2023 г. застъпник и ако да, на 

коя политическа партия. В това писмо имаше искания по отношение 

на още три лица дали са упражнили правото си на глас, да се 

приложат копия на относими документи, включително избирателни 

списъци. В тази му част го препратихме по компетентност на кмета 

на община Благоевград, където се съхраняват тези списъци.  

По отношение на първото лице, както ви казах, съм 

подготвил писмо-отговор до ОД на МВР – Благоевград, на 

вниманието на разследващия полицай, с което го информираме, че 

по лицето, за което е запитването, е било регистрирано като 

застъпник на кандидатска листа на коалиция от партии „БСП за 

България“ с решение на РИК – Благоевград, в изборите за народни 

представители на 2 април 2023 г. 

Моля да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващият ми доклад е писмо до 

кмета на община Хитрино, с което му изпращаме по компетентност 

писмо от г-жа                А.            М., получено в Централната 

избирателна комисия, като го информираме, че при изплащане на 

възнагражденията за проведени заседания и дежурства на членовете 

на ОИК – Хитрино, по приложената към писмо с изх. № МИ-15-

1517/08.12.2023 г. на ЦИК справка, следва да се съобрази 
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разпоредбата на чл. 54д от Кодекса за социално осигуряване по 

отношение изплащане на възнаграждението на председателя на 

комисията. 

Това е по повод пристигнало писмо относно искане за 

корекция на изпратена справка относно изплащане на 

възнагражденията за заседания и дежурства на ОИК – Хитрино, по 

отношение на госпожа             М., председател на ОИК – Хитрино. 

Това е писмото, което предлагам да се изпрати до кмета на община 

Хитрино. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, определям госпожа Матева за малко да води 

заседанието. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Продължавам, госпожо водеща. 

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № ПВР/НС-9-

124/20.12.2023 г. От Районна прокуратура – Силистра, ни изпращат 

постановление за прекратяване на наказателно производство от 

прокурор при Районна прокуратура – Силистра. Описана е подробно 

фактическата обстановка на четири страници. Става въпрос за лице, 

гражданин на Украйна, с документ на постоянно пребиваващо в 

Република България. Отдавна живее в Република България. Била е 

назначена за член на секционна избирателна комисия и е гласувала 

на посочените в постановлението дати. Същата, както казах, е 

украинска гражданка, живуща в град Силистра – това е за изборите 

за президент и вицепрезидент на Република България. Преписката е 

образувана за престъпление по чл. 168, ал. 1 във връзка с чл. 26, ал. 1 

от Наказателния кодекс – гласува без да има такова право.  
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Изложена е, както ви казах, фактическата обстановка. Лицето 

е било дописано в допълнителния списък. Направена е графологична 

експертиза, че подписите са нейни. Същата, от субективна страна е 

изяснено, не е знаела, че не може да гласува, след като е била 

назначена и като член на секционната избирателна комисия. 

От събраните по делото доказателства прокурорът счита, че 

не е осъществен състав на престъпление по смисъла на Наказателния 

кодекс и производството следва да бъде прекратено. 

Знаете, че може да се обжалва в 7-дневен срок, затова ви го 

докладвам днес, тъй като преписката е постъпила на 20.12.2023 г. 

Моето мнение с оглед на изложената фактическа обстановка е да 

остане за сведение. 

Ако някой от колегите, след като се запознае с текста на 

постановлението, има друго предложение, моля да го изрази. 

Предлагам да гласуваме да не се обжалва, ако няма противно 

мнение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението? 

Режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

писмо с вх. № МИ-20-133/24.11.2023 г. Писмото е изпратено от 

екипа за проверка на факти на БНР и подписано от            М.           Г. 

В писмото се задават въпроси относно машинното гласуване, по 

повод на което беше възложено на нашите експерти-консултанти да 

изразят становище по повод тези зададени въпроси. 

Въз основа на това становище съм подготвил и отговор до 

госпожа           Г., който е качен във вътрешната мрежа с проектен 

номер 8844. 
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Предлагам да изпратим такова писмо-отговор. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

се запознаете с проекта на писмо 8844. Подготвеният отговор е по-

дълъг, моля да се запознаем с него и ако имате становища и 

предложения, да ги изразите. 

Колеги, запознахте ли се с предложението за отговор? Ако 

нямате предложения по текста, моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, връщам на доклад колегата Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам преписка, 

преразпределена ми от колегата Ципов за отговор до директора на 

ОД на МВР – Варна, по вх. № МИ-04-02-161/12.12.2023 г. 

Информират ни, че на производство е досъдебно производство от 

прокурор при Районна прокуратура – Варна, Териториално 

отделение – Провадия, че длъжностно лице от състава на СИК № 26 

е преправило резултата от местните избори. Престъплението е по 

чл. 169 от Наказателния кодекс.  

Във връзка с разследването им е необходимо да им 

предоставим заверени копия на всички протоколи, изготвени от 

СИК № 26 от село Кривня, община Провадия, отразяващи изборните 

резултати от проведените на 29 октомври 2023 г. в същото село 

избори във връзка с изготвяне на съдебно-графическа експертиза. 

Подготвил съм отговор. Предоставяме им заверени копия на 

протоколите на секционната избирателна комисия, посочена в 

писмото, и ги информираме, че оригиналите на същата могат да им 

бъдат предоставени за изготвяне на експертиза в Централната 

избирателна комисия с посочен адрес и работно време на същата 

след предварително уведомяване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становища по доклада. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, от ОД на МВР – Сливен, е 

получено писмо, с което се изисква да бъде предоставено заверено 

копие от протокол на СИК № 82 в село Горно Александрово, 

община Сливен, касаещ решение на комисията за обявяване на 

недействителни бюлетини за действителни по отношение на избора 

на кмет за кметство на село  Горно Александрово. 

В тази връзка е подготвен отговор до дирекцията на МВР, с 

което ги уведомяваме, че Централната избирателна комисия не 

разполага с такъв протокол и няма как да бъде предоставен. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Във връзка с постъпило искане от 

следовател от Национална следствена служба за осигуряване на 

възможност за извършване на графическа експертиза на документи, 

посочени в постановление за назначаване на експертиза от 

3 октомври 2023 г., постановено по съответното досъдебно 

производство, е подготвен проект на писмо до следователя от 

Национална следствена служба, в който го уведомяваме, че 

експертизата може да бъде извършена всеки  работен ден от 10,00 ч. 

до 17,00 ч. в сградата на Централната избирателна комисия, като 

бъдем уведомени предварително. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви проект на писмо с 

проектен номер 8858 във връзка с постъпило писмено искане за 

образувана проверка от ОД на МВР – Разград, постъпило с вх. № 

МИ-04-02-164/20.12.2023 г.  

Предлагам да се изпрати писмо до „Информационно 

обслужване“ АД, за да бъде предоставен съответният искан 

технически носител със запис от видеонаблюдение в съответната 

избирателна секция. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам след запознаване от 

членовете на Централната избирателна комисия да изпратим още 

едно писмо до „Информационно обслужване“ АД във връзка с 

установено несъответствие с данни от резултатите от частичните 

местни избори през 2005 г. на страницата на Централната 

избирателна комисия и липсващи други данни. Писмото е с 

проектен номер 8866. След запознаване да изпратим и това писмо за 

актуализация на страницата. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точка 

втора има ли други доклади засега? 

Прекъсвам заседанието. Ще продължим в 16,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Десет членове 

сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка втора. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Държавна агенция „Национална сигурност“, с което на основание 

чл. 145 от Закона за съдебната власт и постановление на Софийска 

градска прокуратура от наблюдаващия прокурор е възложено на 

органите на ДАНС действие по проверка по прокурорска преписка 

22393 от тази година. В тази връзка молят да бъде предоставено 

заверено копие от Решение № 2819-МИ от 27 октомври 2023 г. на 

ЦИК. 

Подготвен е отговор на писмото във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали, с което да предоставим завереното копие от 

исканото решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми  колеги, постъпила е 

докладна записка от за директора на дирекция „Администрация“ с 

вх. № ЦИК-09-412/20.12.2023 г. относно писмо от „Карго-партнер“ с 

вх. № ЦИК-00-383 от 18 декември. 

В докладната записка се изразява становище по отношение на 

тезите, изложени в писмото на „Карго-партнер“. В тази връзка е 

постъпило и становище от финансовия контрольор с вх. № ЦИК-09-

412-1 относно същото писмо от „Карго-партнер“.  

И двете становища са относно фактурата за месец октомври, 

в която са увеличени цените за наем, цените за услуги и е вмъкната 

допълнително цена за охрана. 

Във връзка с изразените становища предлагам да вземем 

следното решение: да се плати цената за наем в размера, който е 

преди увеличението, тъй като не се приемат мотивите за 

увеличението на наема от 1 октомври, което сме изразили и с писмо 

до „Карго-партнер“.  

Също така предлагам да се плати цената за услугите, 

извършени за месец октомври, по новата цена, калкулирана съгласно 

писмото на „Карго-партнер“. Цената за охрана също да не се плаща, 

тъй като Централната избирателна комисия не е давала указания да 

се въвежда допълнителна охрана. 

Да се изпрати писмо до „Карго-партнер“, с което да го 

уведомим, че следва да издаде нова фактура за сумата, за която 

следва да бъде платено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Само като допълнение. Всъщност 

охрана на склада не е възлагана от нас като наематели, защото 
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охраната се осъществява по решение на Министерския съвет от 

Главна дирекция „Жандармерия“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 7 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 3 (Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпила е докладна 

записка от за директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-

089-415/21.12.2023 г. относно изпълнение на граждански договори 

№ 192 и № 193 от 7 юли 2023 г. от IT-експертите           З.         М. и 

Г.         Б. Описани са извършените дейности, подробно са описани 

тези дейности и в представените отчети. Всички дейности са 

извършени в цялост. Вчера на работна група беше демонстрирано от 

експертите извършените от тях дейности по изборите.  

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол. 

Поради горното предлагам да вземе решение да одобрим 

отчета на изпълнителите, да приемем изпълнението на възложената 

работа по граждански договори № 192 и № 193 и да се изплати 

възнаграждението по договорите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения, ако има. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 7 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 3 (Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпила е докладна 

записка от за директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-
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09-410 относно изпълнение на Договор № 29. На този етап я 

докладвам за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, мисля, че 

няма други доклади. 

Закривам последното заседание за 2023 г.  

Благодаря на всички за усърдната  работа и усилията, които 

положихме заедно, за да бъдат произведени изборите за народни 

представители през месец април, за общински съветници и за 

кметове! 

Пожелавам светли празници на вас и вашите семейства! 

Бъдете здрави! 

Насрочвам следващото заседание за 8 януари 2024 г. от 

10.30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,20 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


